
REFERAT – ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

Den 19. marts 2024 blev der afholdt ordinær generalforsamling i Trædballe Uhrhøj Net på DOMUS-

Vestsalen, i Vejle. 

 

Indkaldelse og DAGSORDEN, er offentliggjort på foreningens hjemmeside den 8. februar 2024 er som 

følger:  

1. Valg af dirigent 

2. Beretning for det forløbne år 2023 v/formand Lars E Kristensen. 

3. Aflæggelse af regnskab for 2023 

4. Indkomne forslag 

5. Behandling af budget for det løbende regnskabsår (2024)  

• YouSee produktgennemgang v/ næstformanden 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer (3 – for 2 år) og suppleanter (1 – for 1 år) 

På valg: 

• Michael Andersen - genopstiller 

• Henrik Aarup-Madsen - genopstiller 

• Klaus Lykkebo –  stiller sit kandidatur til rådighed 

Suppleanter på valg: Brian Foss 

7. Valg af revisor (1 – for 2 år) og suppleant (1 – for 1 år) 

• Heidi Enemark 
 
Suppleant på valg: Ole Agerskov 
 
8. Eventuelt. 

Formanden bød velkommen. 

Der var mødt 16 stemmeberettigede ud af foreningens pt 1.050 medlemmer frem til generalforsamlingen. 

Ad 1. 

Til dirigent valgtes Bent Erik Brandt, der konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt og i 

overensstemmelse med vedtægterne, Dirigenten fik de fremmødtes tilslutning til at forsamlingen var 

beslutningsdygtig.  

Ad 2. 

Bestyrelsesformand Lars Kristensen aflagde beretning for funktionsåret 2023. Beretningen kan findes på 

foreningens hjemmeside under punktet ’Dokumenter’. 

Spørgsmål fra salen til formandens beretningen: 



Heidi Enemark spurgte til, om foreningen ikke kunne udnytte kontakten til vores medlemmer fra de 

kontaktdata som DKTV har – bestyrelsen undersøger muligheden. Beretningen blev herefter taget 

til efterretning. 

Ad 3. 

Lars Kristensen gennemgik årsregnskabet for 2023, som viser et underskud på -154.188,- kr. Foreningen har 

nu en egenkapital på 2.845.421,- kr. 

Der blev ikke stillet spørgsmål fra salen.  

Regnskabet kunne godkendes af forsamlingen. 

Ad 4. 

Ingen indkommende forslag 

Ad. 5. 

Budget for 2024 blev gennemgået af Lars Kristensen.  

• Der blev spurgt ind til omkostningerne til administration, - herunder markedsføring.  

• Der blev spurgt ind til om det ikke var en ide at markedsføre foreningen på de tekniske skoler, 

Handelsskolerne og gymnasier 

Budgettet blev godkendt. 

Ad 6.  

Michael Andersen, Henrik Aarup-Madsen og Klaus Lykkebo var på valg.  

Michael Andersen og Henrik Aarup-Madsen genopstiller. Klaus Lykkebo stiller sit kandidatur til rådighed. 

Lars Mortensen stillede sig til rådighed til bestyrelsen. 

 

Michael Andersen og Henrik Aarup-Madsen blev genvalgt og Lars Mortensen valgt som nyt 

bestyrelsesmedlem, alle 3 for 2 år. 

 

Som suppleant blev Heidi Enemark valgt. 

  

Ad 7. 

Ole Agerskov blev valgt som Revisor. Kurt Enemark blev valgt til revisorsuppleant. 

Ad 8.  

Intet at berette. 


